
 1 (2) 
 

PROTOKOLL nr 5 2023 

Styrelsemöte  

Via Teams 

2023-06-20, kl. 19.00 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Martin Hedberg, Susanne Jonsson, Linda Lindblom Hedberg, Jan-Olov Nyman 

och Karina Nilsson 

Övriga: Marie Lundh 

 

§ 47  Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat. 

§ 48  Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen.  

§ 49  Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 4 verksamhetsår 2023. 

Vi beslutar att godkänna protokollen och lägga de till handlingarna.  

§ 50  Kvarstående arbeten 

Inga kvarstående frågor. 

§ 51  Ekonomi 
Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Tillståndsavgifter kommer in. Omplaceringen av 

pengarna har genererat en hel del ränteintäkter. Vi har fått in 2 x 500 kr som vi inte vet vad det 

kommer ifrån. Det verkar vara någon straffavgift.  

§ 52  Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. Fått mail från SBF att Trottels MK blivit godkända 

som ny klubb.  

§ 53  Rapporter och uppkomna frågor 
a) Rapport från SGA och rådgivare 
Ann-Marie – RC, Digital förarutbildning har genomförts med ca 30 st deltagare. Back SM i Lima 
kunde inte genomföras först pga snö och sen skogsavverkning. Ev så kör man en tävling till 
hösten. Svenska sprintserien har kört 2 deltävlingar i Ljusdal 3-4 juni.  
Martin – RB, 2 st tävlingar i Årsunda. Det blir några fler tävlingar till hösten, bland annat i Falun 
och Söderhamn.  
Putte – FR, Folkrace säsongen har kommit i gång och vissa tävlingar har många deltagare och 
vissa inga alls. Putte har inte haft någon kontakt med utskottet. Kommitteen har beslutat att 
lämna in ett förslag till utskottet på ett nytt anbudsförfarande.  
Gunnar Helge är godkänd som domare i FR. Martin Hedberg vill vara racekontroller. Det saknas 
domarutbildning. Patrik Wikström har fått dispens att vara domare på tävling i Borlänge. Men 
behöver gå utbildning för att bli godkänd som domare. Putte behöver också gå utbildning.  
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Martin – Ungdomsgruppen planerar en ungdomsdag i Storvik till hösten. Där ungdomar får 
prova-på och ta licenser i Folkrace.   
Linda – Rally i Smedjebacken. Maserfrakt tävling. Tävling fick avbrytas pga brand. Ett fordon 
blev helt utbränd och det ledde till en liten skogsbrand. Föraren och kartläsaren klarade sig 
oskadda.  
Marie – Enkel bilsport, det händer inte något just nu. Ingen verksamhet i distriktet.  

 
§ 54  Miljö 
Inget nytt. Utbildning planerad till lördag den 14/10. Måste kolla så det inte krockar med 
bilsportskonferensen.  
 

§ 55  Utbildning 
Utbildningsplattformen verkar bra. Men man måste ha ett Lots-ID för att kunna logga in. Hur 
ska vi göra för att hålla koll på vilka funktionärer som går utbildning. Putte kollar vidare med 
Anna.  
 

§ 56  Övrigt 
Vi pratar om det här med hur man som förare/förälder får bete sig mot funktionärer. Det 

gjordes ut skriftlig varning på helgens tävling i Bollnäs. Vi måste värna om våra funktionärer.  

Vi stämmer av vår verksamhetsplan. Vi pratar om att göra besök på tävlingar och alkohol- 

kontroller.  

§ 57  Nästa möte 
Styrelsemöte enligt planering den 8/8. 

§ 58  Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 

 

 


